
СЪДЪРЖАНИЕ

ТЕМИТЕ В МЕДИИТЕ - 27.10.2022 11:49 
Изготвил Васил ЧОБАНОВ- пресслужба БТПП 

БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Българският еврокомисар Мария Габриел представи на пресконференция преди дни доклад и препоръки за
качествени инвестиции в образованието и обучението. Те са резултат от работата на експертната група, създадена
от комисар Габриел и включваща 15 експерти от 15 държави на Европейския съюз. България е представена от
доц. д-р Мария Нейчева от Бургаски свободен университет. В пресконференцията взе участ... 

Те имат и интерес към инвестиции в минната индустрия и енергетиката, както и обмяна на опит в ИТ
сфератаКомпании от Саудитска Арабия имат интерес към българските млечни продукти, в това число и за
обсъждане възможности за получаване на лиценз за производството им на тяхна територия. Това стана ясно по
време на среща на министъра на икономиката и индустрията Никола Стоянов с Бандар бин Ибрахим Ал-Х... 

Бъдещи съвместни инициативи между бизнес средите от България и Украйна обсъдиха председателят на
Българо-украинската индустриална камара към Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Лилия
Иванова и посланикът на Украйна Виталий Москаленко. Участие в срещата взе и Михайло Хармаш, търговски
съветник в посолството. На срещата е дискутирано организирането на предстоящо регионално събитие, което ... 

Сътрудникът на Направление Турция към Търговско-промишлена палата - Стара Загора Мевла Ариф е
представител за България на Mars Esthetic Live Hospital в Истанбул. Mars Esthetic Live Hospital е болница с
високотехнологично оборудвани клиники и е известна с успешните си естетични манипулации. Болницата предлага
коледна промоция, която е в сила до 31 декември 2022 г. Тя се отнася за процедури за безбо... 

Заглавие: Мария Габриел: Качествените инвестиции в образованието гарантират ефективни публични разходи
Дата: 27.10.2022 09:53
Медия: Добруджа

Заглавие: Саудитски компании с интерес към българските млечни продукти
Дата: 27.10.2022 09:03
Медия: Economy

Заглавие: Обсъждат се бъдещи съвместни инициативи между бизнес средите от България и Украйна, предстои
бизнес събитие в Русе
Дата: 27.10.2022 08:22
Медия: Русе инфо

Заглавие: Live Hospital / Mars Esthetic - високотехнологична болница в Истанбул - предлага отстъпки в цените си
до края на годината
Дата: 26.10.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Саудитски компании имат интерес към българските млечни продукти

https://dobrudjabg.com/novina/mariq-gabriel-kachestvenite-investicii-v-obrazovanieto-garantirat-efektivni-publichni-razhodi/82577
https://www.economy.bg/economy/view/52699/Sauditski-kompanii-s-interes-kym-bylgarskite-mlechni-produkti
https://rousse.info/%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B0%D1%82/
https://www.chambersz.com/mars-esthetic-live-hospital-visokotehnologichna-bolnica-v-istanbul-predlaga-otstapki-v-cenite-si-do-kraya-na-godinata-47903
https://dividend.bg/politika/sauditski-kompanii-imat-interes-kam-balgarskite-mlechni-produkti


Инвестиции в областта на минната промишленост, енергетиката и индустрията също са във фокуса на интереси на
саудитски компанииКомпании от Саудитска Арабия имат интерес към българските млечни продукти, в това число и
за обсъждане възможности за получаване на лиценз за производството им на тяхна територия. Инвестиции в
областта на минната промишленост, енергетиката и индустрията също са във фокуса н... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Изпълнителният директор на Goldman Sachs Дейвид Соломон очаква рецесия в САЩ, тъй като стегнатият пазар
на труда поддържа Федералния резерв в траектория на агресивно затягане на паричната политика, пише CNBC.
Говорейки на панел на конференцията Future Initiative Investment в Рияд, Саудитска Арабия във вторник, Соломон
каза, че очаква икономическите условия "да се затегнат значително оттук нататък... 

Глобалната енергийна криза, предизвикана от нахлуването на Русия в Украйна, причинява дълбоки и дълготрайни
промени, които имат потенциала да ускорят прехода към по-устойчива и сигурна енергийна система, се казва в
новия доклад на Международната агенция по енергетика (МАЕ) World Energy Outlook 2022 (WEO). Днешната
енергийна криза предизвиква шок с безпрецедентна сложност и мащаб. Най-големите трус... 

Най-бедните и най-уязвимите страни ще бъдат изправени пред загуби и щети, равняващи се на 1/5 от техния БВП
до 2050 година Така започва своя анализ за climateka.bg експертът Николай Петков, завършил "Метеорология"
във Физическия факултет на СУ "Св. Климент Охридски". Магистърската му теза е на тема "Климатични индекси –
анализ на климата над Югоизточна Европа в близкото минало и настоящето". Работ... 

Китайското правителство не случайно изчака приключването на 20-ия конгрес на Китайската комунистическа
партия на 22 октомври, за да публикува последните статистически данни за икономическия растеж.
Разочароващият ръст на БВП от 3% за първите три тримесечия на тази година вероятно щеше да помрачи
историческия трети мандат на президента Си Дзинпин като генерален секретар на партията. Целта на правит... 

Политиците и бизнесът все повече залагат на устойчивостта на продуктите, на инициативите. Но едва ли лесно ще
се сложи край на лъжливите реклами за борба с глобалното затоплянеАвстралийският корпоративен регулатор
глоби енергийна компания за "грийнуошинг" (наричано още "екопране на активи"), т .нар. фалшиви претенции, че
дадени инвестиции са екологични (с други думи подвеждаща информация, че даден... 

Дата: 27.10.2022 10:07
Медия: Дивидент

Заглавие: Защо Goldman Sachs очаква рецесия в САЩ?
Дата: 26.10.2022 16:00
Медия: Инфосток

Заглавие: МАЕ: Глобалните инвестиции в чиста енергия ще се увеличат до 2 трлн. долара до 2030 г.
Дата: 27.10.2022 10:32
Медия: 3е-news

Заглавие: Финансирането на "загуби и щети" ще бъде една от водещите теми на COP27 в Египет
Дата: 27.10.2022 10:32
Медия: 3е-news

Заглавие: Китай не разполага с много опции да съживи забавения си икономически растеж
Дата: 27.10.2022 10:15
Медия: Мениджър

Заглавие: "Екопрането на активи": Наказания, обиски, преследване
Дата: 27.10.2022 10:06
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Иван Шишков: Има пари за "Хемус"

https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/110517-zashto-goldman-sachs-ochakva-retsesiya-v-sasht
https://3e-news.net/bg/a/view/38283/mae-globalnite-investicii-v-chista-energija-shte-se-uvelichat-do-2-trln-dolara-do-2030-g
https://3e-news.net/bg/a/view/38282/finansiraneto-na-zagubi-i-shteti-shte-byde-edna-ot-vodeshtite-temi-na-cop27-v-egipet
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/kitai-ne-razpolaga-s-mnogo-opcii-da-sazivi-zabavenia-si-ikonomicheski-rastez
https://business.dir.bg/kompanii/ekopraneto-na-aktivi-nakazaniya-obiski-presledvane
https://euronewsbulgaria.com/news/5504/ivan-shishkov-ima-pari-za-hemus


Пари за завършването на автомагистрала "Хемус" има. Проблемът е в липсата на планирането на цялостния
проект, работата на парче и връзките между магистралите. Това заяви в ефира на Euronews Bulgaria служебният
министър на развитието и благоустройството архитект Иван Шишов. Това, което открихме е, че три лота се строяха,
по три имаше съвсем малко незаконно строителство и три от лотовете нямаха про... 

Втората по големина банка в Швейцария и една от най-мощните и влиятелни финансови институции в света Credit
Suisse обяви поредица от радикални мерки, насочени към стабилизиране на институцията. Новината идва след
натрупването на огромни загуби през третото тримесечие на годината, спорно преустройство на отдела за
инвестиционно банкиране и съкращаване на 9 000 работни места. От Credit Suisse искат ... 

Водещи банкови експерти, кредитни анализатори и икономически анализатори ще представят добри практики за
справяне в задаващата се икономическа криза в тазгодишното издание на EXPO MOITEPARI 2022. Събитието се
провежда под наслов "Инвестирай в бъдещето си", а над 800 души вече са се регистрирали за присъствие.
Форумът е двудневен и ще се проведе на 3 и 4 ноември в Интер Експо Център. Гост-лекторите... 

Инфраструктурните проекти ще подобрят свързаността по оста Север – Юг, а това е от значение за транспорта в
цяла ЕвропаЗа Европа е от изключително значение България да завърши строителството на автомагистрала
"Струма", както и да задвижи построяването на мостове по река Дунав. Единствено така транспортните коридори
по направление Север – Юг ще бъдат развити, а България ще има по-добра свързаност с... 

Нова версия на софтуера за местни данъци и такси "Матеус" ще бъде инсталирана през следващите дни в
районните данъчни отдели на Столична община, съобщиха от дирекция "Общински приходи". Целта е да се
подобрят функциите за обработка на информацията в административните масиви. По време на инсталирането
може да възникне забавяне на обслужването в съответните данъчни отдели. Софтуерът "Матеус", който... 

Данък печалба няма да плащат фирми, които правят инвестиции в общини с безработица с 25% по-висока от
средната за страната. Това предвиждат промени в Закона за корпоративното подоходно облагане, които бяха
приети от Министерски съвет, пише Труд. Такава схема за данъчно облекчение действаше и до края на 2021 г. Но с
новия програмен период на парите от ЕС условията за ползване на данъчни облекчения ... 

Дата: 27.10.2022 10:00
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Credit Suisse има план как да набере милиарди капитал
Дата: 27.10.2022 09:45
Медия: Money.bg

Заглавие: Водещи експерти ще представят добри практики за справяне с икономическата криза на EXPO
MOITEPARI 2022
Дата: 27.10.2022 09:11
Медия: Мениджър

Заглавие: България трябва да завърши "Струма" и да строи мостове по Дунав
Дата: 27.10.2022 09:10
Медия: Economic

Заглавие: Въвежда се нова версия на софтуера за местни данъци и такси
Дата: 27.10.2022 09:09
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Голяма новина за бизнеса, отпада данък печалба за…
Дата: 26.10.2022 22:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Икономист: Налети пари в икономиката през бюджета увеличават инфлацията
Дата: 26.10.2022 21:08
Медия: Зарата

https://money.bg/companies/credit-suisse-ima-plan-kak-da-nabere-miliardi-kapital.html
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/vodesti-eksperti-ste-predstavat-dobri-praktiki-za-spravane-s-ikonomicheskata-kriza-na-expo-moitepari-2022
https://www.economic.bg/bg/a/view/bylgarija-trjabva-da-zavyrshi-struma-i-da-stroi-mostove-po-dunav
https://novinata.bg/regiona/vavejda-se-nova-versiq-na-softuera-za-mestni-danaci-i-taksi/
https://bgvest.eu/838101/
https://zarata.info/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B2-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF/


Идеята да се наливат пари в икономиката през бюджета е абсурдна. Това само ще увеличи инфлацията. Още
отсега трябва да се ограничат разходите, но да се оставят инвестиционните, за да не се удари работещата
икономика. България се отдалечи от еврозоната и най-вероятно ще се присъедини към нея през 2026-2о27 г. Това
заяви пред БГНЕС икономистът и философ доц. Красен Станчев, основател на Института з... 

По време на днешната борсова сесия в Западна Европа фондовите индекси преобладаващо бяха на червена
територия до обед, но следобед тренъдт се обърна, тъй като търговците оценяваха поредната порция
корпоративни отчети, повечето от които бяха печеливши и изненадаха инвеститорите. Пазарните участници
очакват с повишено внимание утрешното заседание на Европейската централна банка (ЕЦБ), тъй като се по... 

снимка: ПР Кръглата маса на тема биоразнообразие се проведе по повод 30-годишнината на компанията "Девин"
ЕАД, част от европейската семейна група Spadel, потвърди дългосрочния си ангажимент за опазване на
природата по време на кръгла маса на тема "Биоразнообразието – стратегическа цел за оцеляване и устойчиво
бъдеще". Форумът се състоя на 25-и октомври в гр. Девин по повод 30-годишнината на комп... 

В него заляга и възможността за теглене на дълг Министерството на финансите публикува късно снощи текстовете
на т.нар. удължителен закон за бюджета, който трябва да уреди действието на Бюджет 2022 и през 2023 година.
Този ход бе обявен още във вторник от ресоната служебна министърка Росица Велкова, която отказва да внесе
свой проект, защото не разполага с парламентарно мнозинство. Така МФ формално... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Моят годишен меморандум за пътя към нулеви емисии. Така Бил Гейтс е озаглавил пространната си статия,
посветена на енергийния преход. Публикуваме я без съкращения. Когато за първи път започнах да се
информирам за изменението на климата преди 15 години, стигнах до три извода. Първо, избягването на
климатичната катастрофа е най-трудното предизвикателство, пред което хората някога са се изправяли. Вт... 

За 52% от българите и за 36% от европейците инфлацията поражда най-голяма тревога, показва ново
изследванеМнозинството от българските граждани (62%) считат, че руската инвазия в Украйна и последиците от
нея би следвало да предизвикат ускоряване на зеления преход, а цели 80% заявяват, че ако не намалим рязко
потреблението си на енергия и стоки през следващите години, ще се изправим пред глобална ка... 

Заглавие: Пазарите на акции в Западна Европа затвориха с печалби в сряда в очакване на решения на ЕЦБ за
лихвите
Дата: 26.10.2022 20:01
Медия: 3е-news

Заглавие: "Девин ЕАД" заяви своя ангажимент да се развива като компания с положително въздействие
Дата: 27.10.2022 10:04
Медия: Мика

Заглавие: Удължителният закон за бюджета е публикуван 
Дата: 27.10.2022 10:50
Медия: Клуб Z

Заглавие: Бил Гейтс - надълго и нашироко за енергийния преход
Дата: 27.10.2022 09:17
Медия: Банкеръ

Заглавие: Едва 13% от българите считат пестенето на енергия за приоритет
Дата: 27.10.2022 08:59
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Синдикати и работодатели в спор за бюджета
Дата: 27.10.2022 10:45

https://3e-news.net/bg/a/view/38274/pazarite-na-akcii-v-zapadna-evropa-zatvoriha-s-pechalbi-v-srjada-v-ochakvane-na-reshenija-na-ecb-za-lihvite
https://mikamagazine.com/%D0%B4%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D0%BD-%D0%B5%D0%B0%D0%B4-%D0%B7%D0%B0%D1%8F%D0%B2%D0%B8-%D1%81%D0%B2%D0%BE%D1%8F-%D0%B0%D0%BD%D0%B3%D0%B0%D0%B6%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%81-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D0%B5/
https://clubz.bg/128973
https://www.banker.bg/laifstail/read/bil-geits-nadulgo-i-nashiroko-za-energiiniia-prehod
https://www.investor.bg/a/518-energetika/362792-edva13ot-balgarite-schitat-pesteneto-na-energiya-za-prioritet
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A1%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0_l.a_i.797426_at.10.html


Синдикатите и работодателите са на противоположни позиции за намерението на служебното правителство да
удължи действието на Бюджет 2022 и през следващата година, вместо да предлага на Народното събрание нова
план-сметка Синдикатите и работодателите са на противоположни позиции за намерението на служебното
правителство да удължи действието на Бюджет 2022 и през следващата година, вместо да предлага... 

Водопроводчик да си в днешна Франция: идваш, когато решиш, но си винаги добре дошъл. Работиш сам, по
възможност на черно, а работа - колкото щеш. Малко силикон тук и там и хоп – сметката е готова. Тази професия
отразява като в огледало абсурдните ефекти от френското трудово право, пише в обширна публикация
германският "Франкфуртер Алгемайне Цайтунг" (ФАЦ). Неслучайно французите се шегуват, че водо... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Липсата на политика те кара да правиш политики Наложи се служебният кабинет да направи промени в наредби и
закони, защото липсата на политика те кара да правиш политики. Нямаше никаква политика за ремонтите на
пътища, а всичко беше сведено на ниво текущи ремонти. Така правим добро за строителния бранш, защото, когато
всичко е законно и те ще работят по-спокойно, иначе стават заложник на държавата ... 

Наложи се служебният кабинет да направи промени в наредби и закони, защото липсата на политика те кара да
правиш политики. Нямаше никаква политика за ремонтите на пътища, а всичко беше сведено на ниво текущи
ремонти. Така правим добро за строителния бранш, защото, когато всичко е законно и те ще работят по-спокойно,
иначе стават заложник на държавата в тези сложни политически времена. Ако сложим я... 

Честото ходене на избори и слабите парламенти всъщност са полезни за гражданите Възможен е кабинет с първи
или с трети мандат, но и изборите не са страшни Тръмп отчасти е виновен, че Русия си повярва, че може да
спечели война срещу Украйна - Г-н Аврамов, какви са шансовете за съставяне на кабинет в днешната ситуация с
толкова червени линии между партиите? - Естествените различия, нивата на поносим... 

Парламентът в Белград гласува снощи новото правителство на Сърбия. След това премиерът Ана Бърнабич и
министрите положиха клетва, с което официално започна техният мандат, съобщи сръбската национална
телевизия РТС. Текстът на клетвата, която министрите положиха, гласи: "Заклевам се във вярност към Република
Сърбия и се задължавам с честта си да спазвам Конституцията и закона, да изпълнявам задълже... 

Медия: Econ

Заглавие: Да живееш като Бог във Франция: как французите се отучиха да работят
Дата: 27.10.2022 10:22
Медия: Actualno.com

Заглавие: Министър Шишков: За "Хемус" имаше много говорене и малко асфалт
Дата: 27.10.2022 10:15
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Министър Шишков: Липсата на политика те кара да правиш политики
Дата: 27.10.2022 10:07
Медия: Фокус

Заглавие: Димитър Аврамов: Лошият сценарий е нехаресвано правителство, което не може да бъде свалено
Дата: 27.10.2022 09:26
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: ОБНОВЕНА Сръбският парламент гласува новото правителство, министрите положиха клетва
Дата: 27.10.2022 08:38
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Нищо друго освен катастрофа: Румъния показва капаните на енергийните субсидии
Дата: 27.10.2022 07:11
Медия: Акцент БГ

https://www.actualno.com/viewpoint/da-jiveesh-kato-bog-vyv-francija-kak-francuzite-se-otuchiha-da-rabotjat-news_1832171.html
https://infomreja.bg/ministyr-shishkov-za-hemus-imashe-mnogo-govorene-i-malko-asfalt-121712.html
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Ministur-Shishkov-Lipsata-na-politika-te-kara-da-pravish-politiki-1442470
https://novini.vratsa.eu/bg/dimitar-avramov-loshiyat-stsenariy-e-neharesvano-pravitelstvo-koeto-ne-mozhe-da-bade-svaleno/
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/350465-srabskiyat-parlament-glasuva-novoto-pravitelstvo-ministrite-polozhiha-kletva
https://akcent.bg/?i=61149


Правителството на Румъния беше сред първите в ЕС, които реагираха, когато цените на енергията започнаха да се
покачват. Още преди да започне войната в Украйна, през миналия ноември Букурещ започна схема за
субсидиране, за да предпази един от най-бедните слоеве на населението в блока от тяхното въздействие. Сега,
когато други държави от ЕС въвеждат свои собствени програми за защита на потребителит... 

Идва Видов ден за Европа, идва момент, в който вече т.нар. либерали, усмихнатите и щастливи хора вече няма да
са много на мода. Тогава Родителите 1 и 2 вече се чудят как да скалъпят бюджета, за да може детето им да
оцелее. Това заяви Кузман Илиев, експерт в сектор икономика, финанси, коментатор и анализатор, в интервю за
Радио "Фокус". Ето какво още каза той:- В Народното събрание се оформиха коал... 

Бившият главен касиер на "Алфа Банк" Петко Митевски е осъден на 14 години затвор за присвояването на над 21,2
млн. лева от банката. Върховният касационен съд със свое решение окончателно потвърди присъдата от 14
години затвор за Митевски за извършени от него престъпления по чл. 203, ал. 1, вр. чл. 201, вр. чл. 26, ал. 1 от НК и
по чл. 316, вр. чл. 309, ал. 1, вр. чл. 26, ал. 1 от НК. Съдбата на ми... 

"До момента, в който България няма политическа стабилност, няма да бъде решена нито една от кризите",
подчерта евродепутатът"Това е България" продължава с теми като "Шенген", еврозоната и успява ли България да
води балансирана политика така, че да отговори на дневния ред на Европа. Евродепутатът от ДПС Илхан Кючюк,
съпредседател на Партията на европейските либерали (АЛДЕ)е наш гост. Добър вечер.До... 

LatticeFlow, основана от българските учени и носители на наградата "Джон Атанасов" проф. мар.ин Вечев и д-р
Петър Цанков, привлече 24 млн. лв. инвестиция. Компанията разработва първата платформа за ново поколение
изкуствен интелект, пише profit.bg. Сред клиентите на LatticeFlow са американската армия и едни от най-големите
компании в света. Тази година LatticeFlow бе призната за номер едно стартъп... 

Спадът в руския износ на изкопаеми горива, след като Москва нахлу в Украйна, ще трансформира глобалния
енергиен пейзаж за десетилетия, и може да помогне за ускоряване на прехода към зелена енергия. Това пише в
най-новия годишен доклад на Международната агенция по енергията (МАЕ), отразяващ световните енергийни
перспективи, съобщиха световните агенции. Експертите на МАЕ признават икономическите щет... 

Очаква се да му бъде прецизирано обвинениетоПървият обвиняем по делото за аферата на АМ "Хемус" Борислав

Заглавие: Кузман Илиев: Слава Богу, че тези в парламента не могат да се разберат
Дата: 26.10.2022 20:30
Медия: Блиц

Заглавие: Окончателно: Осъдиха Петко Митевски на 14 години затвор
Дата: 27.10.2022 11:08
Медия: Темида

Заглавие: Евродепутатът Илхан Кючюк: Ужасно закъсняваме с Плана за възстановяване и устойчивост
Дата: 27.10.2022 11:04
Медия: Фокус

Заглавие: Световна компания, основаната от български учени, прави фурор
Дата: 27.10.2022 10:56
Медия: Блиц

Заглавие: Енергийната криза може да ускори прехода към зелена енергия, прогнозира МАЕ
Дата: 27.10.2022 10:43
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Обвиненият за АМ "Хемус" Борислав Колев влезе в ГДБОП
Дата: 27.10.2022 11:03
Медия: Dnes.bg

https://blitz.bg/intervyu/kuzman-iliev-slava-bogu-che-tezi-v-parlamenta-ne-mogat-da-se-razberat_news916868.html
https://temida.tv/%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%87%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%BE%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BD/
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Evrodeputatut-Ilhan-Kyuchyuk-Uzhasno-zakusnyavame-s-Plana-za-vuzstanovyavane-i-ustoichivost-1442574
https://blitz.bg/lyubopitno/svetovna-kompaniya-osnovanata-ot-blgarski-ucheni-pravi-furor_news916943.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/350536-energiynata-kriza-mozhe-da-uskori-prehoda-kam-zelena-energiya-prognozira-mae
https://www.dnes.bg/crime/2022/10/27/obvineniiat-za-am-hemus-borislav-kolev-vleze-v-gdbop.548502


Колев от вчера не е под домашен арест, а с мярка "подписка". Това съобщиха вчера от Софийската градска
прокуратура. А причината за изменението, че максимално допустимият законов срок на мярката, който е осем
месец, е изтекъл, поради това, от 6 август т.г. Днес в 9.30 часа бившият футболен съзи... 


	СЪДЪРЖАНИЕ
	БТПП
	БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
	РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
	ТЕМИ В РАЗВИТИЕ


